

17th Triennial Colloquium in Prague, 2022

On behalf of the organizing team, we would like to announce to the members information about the next colloquium held in Prague, July 2022, by the Charles University and the Czech Academy of Sciences.

The following topics are proposed to be addressed:

- 1) Theatrical and Performative Practices as a Socio-Cultural Phenomenon
- 2) Drama and Reformation
- 3) Music and Dance
- 4) Revivals
- 5) Medieval and Early Modern Theatre and Performance Between East and West

The colloquium will take place in mid-July 2022. The date will be specified by mid-2021, when the registration is opened and detailed information on the programme, accommodation, conference fees, etc. provided via newsletter and on the SITM website. At the moment, we expect the event to take place in situ. Any changes concerning the form of the colloquium would be announced with sufficient advance.

The colloquium will last four days, plus an additional day for a facultative excursion before the start or at the end of the event. Parallel sessions will be launched in alternation with non-divided sessions and panel discussions to provide enough time slots for the presentations.

We will be pleased to meet all of you in Prague next year if the situation permits. Let us be optimistic about that!

On behalf of the organizing team,
Martin Bažil (Charles University, Prague), and Eliška Poláčková (Czech Academy of Sciences, Palacký University Olomouc)

17^{ème} Congrès triennal, Prague, 2022

Au nom du comité organisateur, nous avons le plaisir d'annoncer aux membres de la Société que le prochain congrès, organisé par l'Université Charles et l'Académie de Sciences de la République tchèque, aura lieu à Prague en juillet 2022.

Les axes thématiques proposés sont les suivants :

- 1) Les pratiques théâtrales et performatives en tant que phénomène socioculturel
- 2) L'art dramatique et la Réforme
- 3) La musique et la danse
- 4) Les renouveaux du théâtre médiéval
- 5) Théâtre et performances au Moyen-Âge et à la Renaissance entre Est et Ouest

Le congrès se déroulera à la mi-juillet 2022, les dates seront spécifiées à l'été 2021. Au même moment, l'inscription sera ouverte et des renseignements détaillés sur le programme, l'hébergement, les frais d'inscription, etc., seront publiés dans le bulletin et sur le site web de la Société. Pour le moment, nous espérons que le congrès pourra avoir lieu en présentiel (et non online). Tous les changements concernant sa forme et son déroulement seront publiés suffisamment à l'avance.

Le congrès durera quatre jours, une cinquième journée étant réservée à une excursion avant ou après le congrès même. Des sessions parallèles alterneront avec des sessions plénières et des débats afin de prévoir des créneaux suffisants pour les présentations.

Nous serons ravis de pouvoir vous accueillir à Prague l'année prochaine, si la situation le permet. Nous restons optimistes !

Au nom du comité organisateur,

Eliška Poláčková (Académie de Sciences de la République tchèque) et Martin Bažil
(Université Charles, Prague)